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Załącznik nr 3 do Regulaminu 

Protokół7 

z Zebrania Wiejskiego sołectwa Bystra - wieś, 

które odbyło się w dniu 14.03.2023 

• Zebranie rozpoczęło się o godz. 19.00 

W zebraniu zgodnie z listą obecności uczestniczyło 10 osób oraz: Zastępcy Wójta Gminy, Pan Daniel 
Kulkowski, Pan Andrzej Chmielewski oraz Radny Gminy Pruszcz Gdański Szymon Beriedyk. 

• Zebraniu przewodniczył sołtys wsi. 

• Na protokolanta wyznaczono: Iwonę Jurek. 

• Przewodniczący zebrania stwierdził, iż zebranie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

• porządek obrad: 

1. Otwarcie Zebrania przez przewodniczącego zebrania oraz stwierdzenie quorum. 
2. Wyznaczenie osoby do protokołowania. 
3. Informacje bieżące - od Zastępców Wójta. 

4. Sprawy sołeckie/wnioski. 
5. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad został zatwierdzony ilością głosów: ,,za" 1 O, ,,przeciw" O, ,,wstrzymujących, się" 
o. 

• Streszczenie przebiegu obrad i dyskusji: 
Ad.3. Mieszkańcom zostały przekazane informacje o następujących inwestycjach: 

- dalsza budowa oświetlenia, zaplanowanych jest około 10-ciu kolejnych lamp, środki na tę 

inwestycję są zabezpieczone w budżecie, przetarg planowany na marzec; 

- wymiana nawierzchni drogi gminnej Bystra- Bystra - w bieżącym roku zaplanowana jest inwestycja 

od storny Bystrej osiedle, w ramach kwoty 100.000,00zł + 11.700,00zł z funduszu sołeckiego; 

- dokumentacja na przebudowę chodnika jest kompletna, w tym roku nie ma środków 

zabezpieczonych w budżecie gminy/starostwa/powiatu na tę inwestycję . W międzyczasie konieczne 

jest pozyskane zgody właściciela jednej z działek na przebudowę; 

- kanalizacja/ nizinny teren gminy (wzdłuż drogi wojewódzkiej) - prace na etapie koncepcji; 

- istnieje możliwość skorzystania z opieki wytchnieniowej - dotyczy osób opiekujących się osobami z 

niepełnosprawnością; 

- 24 czerwca 2023 planowane są obchody SO-lecia Gminy; 



Ad.4. Sprawy sołeckie/wnioski: 

- mieszkańcy pytali o dofinansowanie do pomp ciepła oraz wymiany "kopciuchów" - osobą do 

kontaktu jest Pani Wioleta Wrona z Urzędu Gminy; 

- podniesiono kwestię zagrażającego życiu przejścia pieszo-rowerowego przy dawnym "Molo" -

mieszkańcy ustalili, iż w związku z wydłużającym się wdrażaniem rozwiązania docelowego, 

koniecznym jest skierowanie odpowiednniego pisma do Starostwa - pismo zostanie sporządzone 

przez radę sołecką i sołtysa; 

- zgłoszone zostały niewykonane prace remontowe budynku świetlicy - m.in. brak umocowań 

okiennic. Prośba do pracowników Gminy o podjęcie odpowiednich działań; 

- zapytanie od mieszkańców o świetliczankę - Pan Wójt przekazał informację, iż przetarg został 

ogłoszony; 

Załączniki do protokołu: 

• lista obecności 
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